
 

 

 

 

Så här hanterar funktionsstödsnämnden dina 
personuppgifter

Den här informationen är till dig som har ansökt om insats enligt LSS eller SoL. 

När du har sökt dessa insatser samlar vi in personuppgifter om dig. 

Uppgifterna handlar till exempel om din hälsa och var du bor. 

Vi hämtar också personuppgifter från Skatteverket. 

Uppgifterna vi hämtar från Skatteverket är till exempel: 

• ditt personnummer 

• var du är född 

• dina barns personnummer, namn och adress 

• din vårdnadshavares personnummer, namn, adress. 

Funktionsstödsnämnden är ansvarig för att dina personuppgifter 

hanteras på rätt sätt, enligt dataskyddsförordningen (EU) 2016/17 (DSF). 

Vi använder dina uppgifter för att kontrollera 

att vi utfört vårt jobb på rätt sätt. 

Vi använder också dina uppgifter 

för att kunna ge dig det bästa stödet. 

Det kan också hända att vi använder dina uppgifter 

för att sköta betalningar. 

Om du beviljas insats kommer vi att fortsätta 

att samla uppgifter om dina insatser. 

Hur vi behandlar dina personuppgifter styrs framför allt av 

lagen om behandling av personuppgifter inom socialtjänsten (2001:454), 

patientdatalagen (2008:355) och med myndighetsutövning som rättslig grund. 
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Vi sparar dina personuppgifter i ett säkert program på datorn. 

Dina uppgifter finns också på papper i ett låst skåp. 

Utredningar, beslut, genomförandeplan och daganteckningar 

som handlar om dig raderas fem år efter du har avslutat dina insatser hos oss. 

Om du är född den femte, femtonde eller tjugofemte dagen i en månad 

raderas inte dina uppgifter. 

Då sparas dina uppgifter för framtida forskning 

eller för att kunna se tillbaka och föra statistik.  

Detta styrs av Arkivlag (1990:782). 

Personuppgifter som finns inom verksamheter för socialtjänst (inklusive LSS) 

omfattas av sekretess. 

Att uppgifterna har sekretess betyder 

att bara vissa personer får se uppgifterna. 

Bara behörig personal i funktionsstödsförvaltningen 

har tillgång till dina personuppgifter. 

Det kan till exempel vara biståndshandläggare och omsorgspedagoger. 

Uppgifterna kan i särskilda fall lämnas ut till andra myndigheter 

om lagen stödjer detta. 

Dina uppgifter kommer inte att överföras till ett land utanför EU/ESS. 

Du har rättigheter enligt dataskyddsförordningen (EU) 2016/17 (DSF). 
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Information om dina rättigheter finns på Malmö stads hemsida – 

Om personuppgifter, https://malmo.se/personuppgifter 

Om du har frågor om hur vi hanterar dina personuppgifter 

kan du höra av dig till funktionsstödsförvaltningen 

eller till Malmö stads dataskyddsombud. 

Om du har klagomål på hur funktionsstödsnämnden 

hanterar dina personuppgifter 

ska du höra av dig till Integritetsskyddsmyndigheten. 

Du kan läsa mer på Malmö stads hemsida – Om personuppgifter. 

Funktionsstödsförvaltningen 

Mejladress: fsf@malmo.se 

Adress: Fänriksgatan 1, 205 80 Malmö 

Telefonnummer: 040-34 93 00 

Malmö stads dataskyddsombud 

Mejladress: dataskyddsombud@malmo.se 

Telefonnummer: 040-34 10 00 

Integritetsskyddsmyndigheten 

Mejladress: imy@imy.se 

Telefonnummer: 08-657 61 00 
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